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PROTOKOLL nr 7 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2023-01-23.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin  

Eva-Lena Fungmark   

Mats Johansson  

Runa Liedén Karlsson 

Donald Ramström 

Harriet Larsson 

Ingvar Persson (p. 6) per telefon 

 

Anmält förhinder: 

Birgit Åhlund 

 Stig-Erik Eriksson 

 Karin Borgvall 

 

Adjungerade: 

Agne Hansson 

Ann-Greth Jonsson 

Chatrine Pålsson Ahlgren (p. 12) 

 

 

   
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen. Speciellt välkommen till Chatrine Pålsson 

Ahlgren från förbundsstyrelsen. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Mats Johansson. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes. 

 

§4 Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna. 



 

§5 Rapport från förbundsstyrelsen. Chatrine rapporterade om aktuella frågor på förbundsnivå. En 

ökad oro för bedrägeri har märkts hos befolkningen, ett webbinarium kring detta ska hållas. Det 

digitala utanförskapet är påtagligt och bör beaktas i olika sammanhang! IVO har påtalat brister inom 

äldreomsorgen. Förbundet har försökt stötta personer födda 1957 för att få rimliga pensioner. 

Läkemedelssituationen med många restnoterade preparat har diskuterats. Pensionärsvänliga butiker 

både vad gäller tillgänglighet och tillgång till t ex toaletter har diskuterats. Butikerna skulle kunna bli 

certifierade och få sätta upp en dekal. Screeningverksamhet för t ex bröstcancer och underlivscancer 

vill man utvidga. 

Förbundets medlemsregister har funnits sedan 2014 och behöver bytas. Det har varit en hel del 

problem med registret. 

Sven-Erik kommenterade Chatrines framställning och påpekade att alternativa lösningar till 

digitaliseringsstrategin i stor utsträckning saknas. Det skapar ett utanförskap. Alternativa system 

behövs och kommer att behövas! Angående bedrägerier kan föreningarna vända sig till respektive 

kommun för att få information. Alla banker är inte tillgängliga, detta skapar otrygghet, risk för 

misstag och för bedrägerier. Eventuellt uttalande vid distriktsstämman om detta?  

 

§ 6 Ekonomisk rapport. Kassören Ingvar kontaktades per telefon. Ekonomin är fortsatt god och för 

2022 blir det ett överskott på ca 50 000 kr. Revision ska genomföras innan nästa styrelsemöte. 

Placeringen i fond har ökat något efter årsskiftet, eventuellt kan det bli aktuellt att avsätta ytterligare 

medel för fonden. 

 

§7 Rapport från RKPR. Agne redogjorde för senaste mötet inom RKPR 29/11 2022. Detta möte 

var det sista under mandatperioden, som ny ordförande kommer Lena Granath att tillträda. Vid 

novembermötet belystes problemet med undernäring hos en del äldre personer, speciellt 

ensamboende. Någon resursperson från regionen kan komma ut till föreningarna vid förfrågan. 

Detsamma gäller för synhjälpmedel, man kan vända sig till respektive ögonklinik. Åke Åkesson 

berättade om hemsjukhuset i Borgholm, som bygger på ett utökat samarbete mellan kommunen och 

regionen. Kulturarvet belystes också. En grupp från Länsmuseet åker ut till samlingar för äldre och 

visar en del äldre föremål. Tyvärr tar man rätt mycket betalt. Marie Ragnarsson redogjorde för 

omställningen till Nära Vård. Slutligen berättade KLT om det nya biljettsystemet som gäller från 

årsskiftet. Runa tog upp problemet med att köpa seniorbiljetter, då de inte går att lösa på bussen. Lars 

föreslog att man skulle kunna gå vidare med frågan om fria bussresor genom att kräva en utredning. 

 

§ 8 2023 års distriktsstämma.   

a/ Kallelse och dagordning ska skickas ut till föreningarna senast 5 veckor innan stämman 

b/ Motioner till stämman ska vara inlämnade senast 20/2 

c/ Förslag till verksamhetsberättelse gicks igenom och godkändes efter smärre justeringar.  

d/ Förslag till budget för 2023 är upprättad. Förslaget lämnas till stämman. 

e/ Förslag till VP/ aktivitetsplan föredrogs. Förslaget om gratis kollektivtrafik bibehålls. En ”kick-

off” planeras, ev. kan den hållas vid Munken i Mönsterås. Konferens för nyvalda och samling för 

ledamöter i pensionärsråden finns med liksom en höstkonferens. Förslaget lämnas till stämman. 

Dragspelsmusik vid stämman välkomnas, Runa ska försöka ordna detta. 

 

§9 Medlemsstatistik. Aktuell statistik visar att medlemsantalet är väsentligen oförändrat. En del 

föreningar ökar medan en del tappar. En del medlemmar har bytt förening vilket kan påverka 

statistiken. 

 

  



§ 10 Folkhälsoveckan. Folkhälsoveckan är utlyst till v. 19, 8 - 12/5, Det är tyvärr svårt att få fram 

resultat från förra årets tävlingar! Aktiviteter planeras. 

 

§11. Rekryteringstävlingen. Bockara blev vinnare av distriktets rekryteringstävling. Det är tyvärr 

svårt att få fram bra statistik. Ännu oklart vem som vinner tävlingen på riksnivå. 

 

§12. Förbundskongressen. Fysisk kongress kommer att hållas 14 - 15 juni i Stockholmstrakten. 

Representanter kommer att väljas vid distriktsstämman. 

 

§13. Rapporter runt bordet. Sven-Erik har fått flera förfrågningar om deltagande vid årsmöten. 

Han ska tala om Hemtjänstindex för Oskarshamns förening. Sven-Erik deltar i Länsgemensam 

ledning, man planerar en konferens 10/2 kring suicidprevention och andra viktiga frågor. 

Uppsökande hemsjukvård har stoppats, alla kommuner vill inte delta. Det är viktigt att trycka på i 

pensionärsråden om detta. 

Eva-Lena berättade att samannonsering av möten för norra delen inte blir av. 

Harriet informerade om att det den 16 maj planeras DM i boule i Borgholm och DM i golf planeras i 

Vimmerby i augusti. Vid ett möte i Västervik hade man besök av stadsarkitekten, varvid 202 

personer mötte upp! 

Lars berättar att ett bra vårprogram för verksamheten i Kalmar tagits fram. Donald omtalar att hans 

förening har tvingats byta lokal till bygdegården, då man inte får plats längre i den tidigare lokalen. 

Ann-Greth erbjuder en bok om digitalisering skriven av Sam Bingmark. Donald beställer en sådan. 

Vid insamling av data på funktionärer i de olika föreningarna bör det räcka med namn, telefon och 

mejladress. Beslut i enlighet med förslaget 

Mats är föreslagen som ny ordförande för Lindsdalsföreningen, kommer därför att avgå från 

distriktsstyrelsen. Många HLR-utbildningar är planerade.  

Runa rapporterade att Högsbys förening har svårigheter med rekrytering till ny kassör och till 

valberedning. 

 

§19. Övriga frågor. Ett nytt avtal har förhandlats fram med Ann-Greth Jonsson. Avtalet fastställdes 

av styrelsen 

 

§20. Nästa DS äger rum den  16/2. 

 

§21. Mötet avslutades och Sven-Erik tackade deltagarna. 

 

 

 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

    Mats Johansson 

    Justerare 

 

 


